
 

Verslag DORPSTAFEL 

Betreft overleg: Dorpstafel Helwijk 
Locatie: Gemeenschapshuis De Blokhut 
Datum overleg: 20 maart 2022 
Aanvang / einde: 19:30 - 21:30 uur 
  
  
  

  
 

1. Opening 19:30 
        Alle aanwezigen stellen zich kort voor. 

       De dorpstafel zoekt nog steeds naar een geschikte voorzitter uit het dorp                      
       zelf. In afwachting hiervan neemt Luc Willems als gebiedscoordinator de           
       honneurs waar. 
 

 

2. Vaststellen agenda  
        De agenda is akkoord 

 
 

3. Verslag vorige vergadering juli 2022 
- Tekstueel/inhoudelijk: akkoord 
- Actielijst: afgewerkt muv evenementenbord en aanplakbord: qua capaciteit en geld ligt dit 

ambtelijk lastig. Krijgt binnenkort wel bestuurlijke aandacht (naschrift: vakafdeling Openbare 
Ruimte heeft opdracht om dit verder te gaan onderzoeken).  
Hondenuitlaatplek ook nog niet afgewerkt. 

 

  
 

 

4. Mededelingen 
       -     De nieuwe BOA Artjan Keizersweerd stelt zich nader voor: 
              Artjan gaat enthousiast aan de slag en  
              wil graag nader in contact komen met de inwoners van Helwijk 
             Besproken is dat dit het beste kan gebeuren door de inloop ochtenden te 
             bezoeken in De Blokhut. 
       -     WMO Bob de Jong stelt zich voor: de WMO-raad wil nauwer  
              aansluiten bij wat er in de kernen leeft en schuift daarom aan bij de      
              dorpstafel. Voor nader info zie https://wmoraadmoerdijk.nl/           
       -     Omgevingsbus Krinkels bezoekt Helwijk: 
                  Volgende bezoek van deze voorlichtingsbus is op 20 april  
                  aanstaande tussen 9.00 en 12.00 uur aan Pr. Bernhardplein. Daar  
                  kan iedereen terecht voor vragen over het onderhoud van de  
                  openbare ruimte. Zie ook  Moerdijkbeheert@krinkels.nl. 
             Reactie vanuit de dorpstafe: is dit beter te communiceren, nu weet niemand 
             wanneer deze bus komt. 

- De nieuwe kernkaart voor Helwijk is gereed en kan worden geraadpleegd in de Blokhut en 
tevens digitaal beschikbaar op www.gebiedsplannen.nl 

- Reacties: voor de buiten beterapp en andere mogelijkheden voor klachten en meldingen is een 
overzicht beschikbaar op  Waar maak ik mijn melding? | Gebiedsplannen Moerdijk . Er ligt een 
papieren versie in de Blokhut. 

 
 

-   

   
5. Presentaties: 

- Buurtonderzoek Helwijk: 
Esther Vlasblom en Jessica Kivits geven een korte presentatie over de resultaten van het 
buurtonderzoek. Op 7 en 9 maart is een aantal inwoners van Helwijk bevraagd op tevredenheid over de 
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activiteiten in De Blokhut en op de sociale contacten en de verbinding tussen de inwoners. Dit was een 
gezamenlijke actie van Woonkwartier, Surplus, de Gemeente Moerdijk en De Blokhut. Op 20 maart zijn 
de resultaten van deze enquête gepresenteerd op de dorpstafel van Helwijk.  
Kort gezegd kwam er uit de enquête naar voren dat er bij de gesproken mensen grote tevredenheid is 
over de aangeboden activiteiten in De Blokhut en dat men de sociale contacten en de verbinding als 
positief ervaart. Uit de gesprekken met de inwoners en de bespreking op de dorpstafel kwam wel naar 
voren dat er weinig verbinding is tussen nieuwe jonge inwoners in Helwijk en mensen die er al lang 
wonen en De Blokhut. Dit is een aandachtspunt voor de toekomst. De sociaal werker van Surplus zal in 
overleg met De Blokhut kijken hoe dit kan worden verbeterd. 
Voor meer detailinformatie wordt verwezen naar de bijgevoegde presentatie 
 
 

- Aanpak speelplekken: 
Bert Voeten geeft een korte toelichting. Aangezien Helwijk al een mooie speeltuin heeft is 
gekeken naar mogelijkheden voor andere leeftijden. De locatie van de oude school is hiervoor 
een optie. (zie agendapunt 6 wonen).   

 
   
6. Rondje actualiteiten / bijzonderheden per thema 

- Verkeer & Bereikbaarheid:  
          Er spelen heel veel ontwikkelingen aan de oostzijde van       
          Willemstad en die hebben impact op de verkeersafwikkeling in  
          die omgeving. De gemeente gaat daarom een breed  
           verkeersonderzoek organiseren. Iedereen kan reageren ook  
           inwoners uit Helwijk. 
 
- Sociaal:       
          Huis van de Wijk: maandelijks zijn er nog steeds de sessies in de  
                Blokhut. Vanwege onvoldoende belangstelling is er enige tijd  
                geleden voor gekozen om dit in een andere setting te doen.  
                Surplus is steeds als vooruitgeschoven post aanwezig en  
                zorgt zo nodig voor contact met de gemeente, Woonkwartier  
                 en de politie. 
 
- Wonen & Voorzieningen: 
           Toekomst oude school: Katrien van Eijck stelt zich voor: als   
           “aanjager woningbouw kleine kernen” gaat zij aan de slag om te   
           onderzoeken of ook in Helwijk woningbouwmogelijkheden zijn.  
           De locatie van de oude school biedt daarvoor in elk geval  
           kansen. Er zijn nog geen concrete plannen, gaat nu nog om een  
           verkenning van de mogelijkheden. De optie van het speelterrein op  
           deze plek wordt integraal betrokken bij het verdere onderzoek. 
           Als suggestie wijst men op de ombouw van bestaande  
           huurwoningen naar koopwoningen voor jongeren en ouderen.  
           Ook wordt gewezen op het gebied aan de voet van de Helsedijk  
           aansluitend aan het gebied van de school, waar oude opstallen,  
           te koop zouden staan. 
           Suggestie oude bejaardenwoningen is geopperd om deze af te 
           breken en nieuwbouw te zetten i.v.m. veroudering van deze 
           woningen. 
 
           Nieuwe brandweerkazerne: Er loopt een onderzoek voor een  
           nieuwe brandweerkazerne. De bestaande kazerne in Willemstad  
           is verouderd. Naast de ontwikkeling van een nieuw gebouw op  

 



 

Verslag DORPSTAFEL 

           een andere locatie wordt er ook gekeken naar mogelijkheden  
           op de bestaande locatie. 
 
           Fort de Hel: Het gebouw staat al enige tijd leeg en er is geen  
           beheerder meer. Er loopt een onderzoek naar de toekomst van  
           het fort en hiervoor is enige tijd geleden een bijeenkomst  
           georganiseerd. De resultaten hiervan worden benut bij het  
           opstellen van een toekomstvisie voor het fort. Omdat deze visie  
           nog wel even zal gaan duren wordt er voor het beheer voor de  
           korte termijn een aparte oplossing gezocht. 
                      
 

 
  

  

7 Rondvraag 
 Hondenpoep: Een bekend probleem in heel de gemeente en speelt ook in  

Helwijk. De BOA is hiervan op de hoogte en kent de locatie; wordt betrokken  
bij surveillance. Handhaving is erg lastig vooral omdat het een  
gedragsprobleem is. Om die reden is het ook zaak elkaar hierop aan 
 te spreken. 
 
Bijenlintlocatie op de hoek van het Steenpad: wordt slecht onderhouden.  
Wordt doorgegeven aan Krinkels en kan ook gemeld worden tijdens  
het bezoek van de bus op 20 april aanstaande. 

 

 
Verlichting nabij oprit A4 richting Bergen op Zoom werkt niet. Resultaat tellussen nagaan. Is 
waarschijnlijk zaak van Rijkswaterstaat 
 
Paaltjes fietspad nabij Fort zijn weggehaald 
 
Afvalcontainers worden niet goed teruggeplaatst na lediging en dit levert gevaarlijke situaties 
op. 
 
Overtollig vuil bij ondergrondse containers is aangehaald. 
 
Contact met gemeente aangaande vergunning en handhaving is aangehaald. Burgemeester 
had beloofd dat er in januari een vervolggesprek plaats zou vinden. Niets meer van gehoord. 
 
Harde rijden op Steenpad nabij Helwijk is aangekaart. 
 
Solitaire lichtmast (met zonnepaneel) hoek Noordlangeweg\Oostmiddelweg functioneert niet 

 

   
8  Afsluiting  

         Om 21.00 uur 


